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ZAPISNIK REDNE LETNE SKUPŠČINE   

STRELSKEGA DRUŠTVA GROSUPLJE 

Datum:  28. november 2023 

Začetek:  17:00 

Lokacija: Gostilna Slamar, Ljubljanska cesta 101, 1293 Šmarje - Sap 

Prisotni: 33 članov od skupno 55 članov (60% udeležba). 30 volilnih upravičencev z glasovno 

pravico (91%) in 3 brez glasovne pravice vendar imajo zastopnike (9%); Priloga 1 

Dnevni red:  

Rednih letnih skupščin vse od leta 2019 nismo izvedli fizično, zaradi širjenja okužb Covid-19. 

Posledično se bodo obravnavala poročila 4-ih let po naslednjem dnevnem redu: 

1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva 

2. Sprejem dnevnega reda, imenovanje zapisnikarja, dveh overovateljev zapisnika in izvolitev 

verifikacijske komisije 

3. Pregled zapisnika in sklepov letne skupščine v letu 2019 in poročilo o njihovi realizaciji 

4. Seznanitev skupščine z letnimi poročili za obdobje 4 let (2019 – 2022): 

- poročilo o delu društva 

- poročilo o finančnem stanju in bilanci društva 

- poročilo nadzornega odbora 

- poročilo disciplinske komisije 

- poročilo komisije za izgradnjo novega strelišča 

5. Razprava o poročilih in sklepi 

6. Razrešnica dosedanjih organov društva 

7. Izvolitev novih organov društva 

8. Program dela za leto 2023 

9. Imenovanje častnih članov SD Grosuplje 

10. Razno 
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1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva 

 

Predsednica Mateja Kernjak Slak  je v imenu SD Grosuplje pozdravila vse navzoče in se zahvalila 

za udeležbo na 1. redni volilni skupščini 2023. Omeni, da je čas COVID-a prizadel tudi strelsko 

društvo, saj se je število članov zelo zmanjšalo, z delovanjem pa je prenehalo tudi del predstavnikov 

v organih društva.  

Za predsednika delovnega predsedstva skupščine je predlagala Antona Lesarja, za člana Rajka 

Lobe in Amadeja Slak. 

Z glasovanjem se delovno predsedstvo skupščine potrdi. 

 

2. Sprejem dnevnega reda, imenovanje zapisnikarja, dveh 

overiteljev zapisnika in izvolitev verifikacijske komisije 

 

Z glasovanjem so bili za člane verifikacijske in volilne komisije imenovani Klavdija Jerovšek, Sara 

Slak  in Darjan Česen, za zapisnikarja je bila imenovana Kristina Trček, ter za overitelja zapisnika 

Renata Oražem in Ema Lampič. Predsednica SDG je nato predala besedo predsedniku delovnega 

predsedstva Antonu Lesarju. 

 

G. Lesar je prav tako pozdravil vse navzoče. Predlagal je, da verifikacijska komisija opravi  svoje 

delo, da nadaljujemo s pregledom poročil za leta 2019-2022. Opozoril je na potrebno sklepčnost 

skupščine, ki bi se morala v primeru nezadostnega števila članov z volilno pravico, preložiti za 30 

minut po začetku redne letne skupščine, da bi ta po statutu SDG postala sklepčna. Prav tako je 

razložil, da se odločitve sprejemajo le v primeru, da je sklepčna večina prisotnih. V primeru enakega 

števila glasov za in proti, predlogi  niso potrjeni, vzdržani glasovi pa se ne upoštevajo in se štejejo 

kot neveljavni. Predstavil je dnevni red sestanka.  

Dnevni red je z dvigom roke večina potrdila. 

 

Delovni predsednik je nato pozval predsednika društva, da je povzel sklepe sprejete na redni letni 

skupščini 2019 in podal poročilo o njihovi realizaciji. 
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3. Pregled zapisnika in sklepov letne skupščine v letu 2019 in 

poročilo o njihovi realizaciji  

 

Predsednica pove, da so v  zapisniku redne letne volilne skupščine 2019 bila podana poročila za 

leto 2018, plan dela za leto 2019, podana je bila razrešnica organov društva, ki se jim je konec leta 

2018 izteklo 4-letno mandatno obdobje, predstavljeni in izvoljeni pa so bili novi člani organov društva 

za novo 4-letno mandatno obdobje do leta 2023. 

 

Na skupščini v letu 2019 so bili sprejeti naslednji sklepi: 

➢ dopolnitev Programa dela za leto 2019 na strani 7 (drugi odstavek) pod točko Kadrovski 

pogoji se dopolni. Sklep je bil v celoti realiziran. 

➢ nabava društvenih puloverjev in jopic - razlika v nabavni ceni puloverjev in prispevkom se je 

namenila za nakup elektronski tarč. Sklep je bil v celoti realiziran. 

➢ sprotno pregledovanje članstva in plačevanja članarin, izdaja opominov za neplačane 

članarine. Sklep je bil v celoti realiziran. 

➢ dvig letne članarine na 100,00 eur z vplačilom ob koncu septembra za celotno šolsko leto, 

za nove člane ob predložitvi pristopnice. Slep je bil v celoti realiziran. 

➢ prehod na poslovni sistem Minimax, ki omogoča celovit vpogled v poslovanje društva. 

Združuje blagajno, sredstva na TRR in osnovna sredstva. Slep je bil v celoti realiziran. 

➢ popis zaloge in stanja zračnih pištol (glej zapisnik z dne 15.3.2019). Popis je bil opravljen in 

tudi ta sklep je bil v celoti realiziran. 

➢ razdelitev osnutka Pravilnika o varovanju osebnih podatkov ter pripadajoče obrazce med 

člane UO, da jih preučijo za potrditev (do potrditve ni prišlo). Ta sklep je bil realiziran v delu 

varovanja osebnih podatkov. Spremenili so se obrazci za člane. 

➢ določitev in sprejem meril za pokrivanje stroškov pri nakupu streliva. Ta sklep je ostal 

nerealiziran. 

➢ sprejem Meril za povračilo prevoznih stroškov. Sklep je ostal nerealiziran. 

 

Delovni predsednik je prisotne člane pozval, da podajo pripombe oz. vprašanja glede zapisnika. 

Prisotni glede zapisnika niso imeli pripomb in z glasovanjem je bil zapisnik potrjen.   
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Povzetek poročila verifikacijske komisije.  

 

 Delovni predsednik je na kratko povzel njihovo poročilo. Povedal je, da je bilo vseh navzočih volilnih 

upravičencev 33, kar je 60% vseh članov društva. Med navzočimi je bilo 30 članov z glasovalno 

pravico (91%), ter 3 člani brez volilne pravice (9%) z zastopniki. Člani verifikacijske komisije  so s 

podpisom poročilo potrdili. (Priloga 1). 

 

Delovni predsednik je še enkrat vse pozdravil in se ponovno zahvalil za tako številčno udeležbo, ki 

je omogočila, da smo bili na skupščini sklepčni. Člane organov društva je pozval, da seznanijo 

skupščino z letnimi poročili. 

 

4. Seznanitev skupščine z letnimi poročili za obdobje 4_ih let (2019-

2022) 

a. Poročilo o delu društva  

 

Predsednica  društva Mateja Kernjak Slak je poročila o delu društva predstavila, kot so ga člani 

društva prejeli tudi po e-pošti in ga ima vsak možnost prebrati.  

Poleg vsega je v letu 2022 klub praznoval 50 letnico, ki pa ga zaradi Corona ukrepov ni bilo mogoče 

praznovati, zato je planirano, da se praznuje v letu 2024. 

Pripomb glede poročila ni imel nihče. (Priloga 2) 

 

b. Poročilo o finančnem stanju in bilanci društva  

 

Finančno stanje je predstavila predsednica Mateja, ki je  nadomeščala blagajnika. 

Vsa poročila so objavljena na spletni strani razčlenjena po letih. Finančno poročilo za leto 2022 je v 

Prilogi 3. 

Največja razlika prihodkov je nastala v zadnjem letu na račun povečanja vrednosti točke, ki 

jo je Občina odobrila za šport. Dotacija se je tako povečala iz cca. 17.000,00 eur na cca. 

22.000,00. Povečala se je tudi donacija RS z naslova dohodnin in sicer za cca. 1.000,00 eur. 

V zadnjih treh letih smo imeli bistveno manj stroškov za prijavnine na tekmovanja in  

prevoznih stroškov, razliko smo zato namenili za nakup Sius tarč in strelske opreme po meri 

za perspektivne strelce. 
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V letošnjem letu pričakujemo negativno razliko, saj so se sredstva iz razlike prihodkov v letu 

2022 namenila za obnovo razsvetljave in strelske linije (stena za Sius tarčami) kot tudi  

ureditev skladiščnega prostora. Občino smo prosili za povračilo sredstev iz naslova vzdrževalnih 

del, vendar odgovora še ni. 

 

Pripomb glede poročila ni imel nihče. 

 

 

c. Poročilo nadzornega odbora 

 

Predsednika nazornega odbora ni prisotnega, zato je poročilo predal član Matjaž Lakner. Nadzorni 

odbor SDG je pregledal poslovanje za vsako leto posebej. Poročila so arhivirana v registratorjih pri 

zbranih računih za vsako leto posebej. Nadzorni odbor pri pregledu ni ugotovilo nobenih 

nepravilnosti. Knjigovodske listine so pregledno urejene in predložena so vsa dokazila. 

 

(Priloga 4: poročilo nadzornega odbora za leto 2022). 

 

d. Poročilo disciplinske komisije  

 

Poročilo disciplinske komisije je predstavil predsednik komisije Klemen Bučar za vsa 4 leta. Povedal 

je, da disciplinska komisija ni prejela nobene prijave v zvezi s kršitvijo disciplinskega pravilnika, niti 

ni obravnavala nobenega primera kršitve disciplinskega pravilnika. Prav tako pa ni izrekla nobenih 

disciplinskih ukrepov (Priloga 5). 

 

e. Poročilo komisije o izgradnji novega strelišča  

V imenu komisije je predal poročilo kar Anton Lesar. V preteklem je bil organiziran sestanek z 

občino. Pojasnili so, da so sredstva za odkup zemljišča rezervirana in v planu je odkup v naslednjem 

letu. Zakomplicirali so se dogovori z lastniki zemljišč, ki pogojujejo prodajo z določenimi zahtevami. 

Urediti je potrebno tudi strugo Grosupeljščice in urediti mostove, potem je šele na vrsti izgradnja 

novega strelišče oz. objekta, ki si ga bomo delili z NK Brinje. SDG je podalo dva grafična  predloga 

novega strelišča, vendar bo potrebno , kolikor bo prišlo do realizacije upoštevati mnenja arhitekta. 
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Objasnjeno jim je bilo, da bi primerno strelišče z 20 mesti, saj bi tako lahko izvedli tudi večja 

tekmovanja. 

Občina si bo prizadevala, da bo čimprej uredila in uskladila nejasnosti. Dejstvo je, da predtem ne 

moremo ničesar urejati. 

 

f. Poročilo trenerjev 

 Mateja Kernjak Slak pojasni, da so bile trenerske dejavnosti v času epidemije Covid-19 otežkočene. 

Zahvali se Renati Oražem za trud in delo z mladimi in jo prosi za predstavitev dela v tem času. 

Renata pojasni, da je delo potekalo nekaj na daljavo in pa po vnaprej določenem urniku, ki je bil 

pripravljen v skladu s COVID smernicami. Zahvali se vsem inštruktorjem, trenerjem in pomočnikom  

za vse delo v tem času. Strelci so se redno udeleževali treningov in tekmovanj. Rezultati so javno 

objavljeni v biltenih. Tudi treningi za mali kaliber so potekali na strelišču v Ljubljani. Zahvala gre tudi 

staršem. 

Bil je upad strelcev zaradi vseh okoliščin, vendar se je v letošnjem letu pojavilo kar nekaj novih. 

Letos smo se predstavili tudi na prireditvi Grosuplje v jeseni in izvedeli šolo streljanja za učence OŠ 

Brinje. Zanimanja je bilo veliko. 

 

 

5. Razprava o poročilih in sklepi 

Delovni predsednik odpre razpravo o predstavljenih letnih poročilih in jih podaja na glasovanje. 

Jože Kolenc je odprl vprašanje o nerealiziranih sklepih predhodne skupščine. Vprašanje je kaj bo s 

temi sklepi. Predlog je, da se prenesejo v naslednje mandatno obdobje. 

Predsednik, da na glasovanje in predlog je z dvigom rok soglasno sprejet. 

Ostalih pripomb na poročila ni bilo. 

Vsa predstavljena poročila so bila sprejeta z dvigom rok vseh prisotnih članov skupščine. 

 

6. Razrešnica dosedanjih organov društva 

Glede na to, da se je dosedanjim članom, ki so delovali v organih društva, izteklo 4-letno mandatno 

obdobje, je delovni predsednik opozoril na to, da gre za volilno skupščino in podal na glasovanje 

predlog za razrešitev članov dosedanjih organov SDG.  

 

Razrešitev je bila soglasna  z dvigom rok prisotnih.  
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7. Izvolitev novih organov društva 

 

Delovni predsednik je navedel, da je na SDG prispelo pravočasno do 25.11.2023 

 11 popolnih vlog s soglasji za kandidaturo članov v organe SDG (Priloga 6; prebrane po vrstnem 

redu odpiranja vlog): 

▪ za člana UO društva - predsednika: Rok Ivanc 

▪ za člana UO društva - podpredsednika: Anton Lesar 

▪ za člana UO društva - tajnika: Alain Samo Vidmar 

▪ za člana UO društva – blagajnika (1leto) Mateja Kernjak Slak 

▪ za člana UO društva – tehničnega vodjo: Franci Ivanc 

▪ za člana nadzornega odbora: Ignac Jerovšek   

▪ za člana nadzornega odbora: Žiga Habjan 

▪ za člana nadzornega odbora: Matjaž Lakner 

▪ za člana disciplinske komisije: Klemen Bučar 

▪ za člana disciplinske komisije: Klavdija Jerovšek 

▪ za člana disciplinske komisije: Tomaž Kužnik 

▪ vodja sekcije za strokovni in izobraževalni namen: ni prejeta nobena vloga 

 

Delovni predsednik je predlagal, da se glasuje za vse naenkrat. 

 

Delovni predsednik je nato dal na glasovanje naslednje kandidate za člane organov SDG: 

▪ predsednik društva: Rok Ivanc 

▪ podpredsednik društva: Anton Lesar  

▪ tajnik: Alain Samo Vidmar 

▪ tehnični vodja: Franc Ivanc 

▪ blagajnik (za dobo 1 leta)  : Mateja Kernjak Slak 

▪ člani disciplinske komisije: Klemen Bučar, Klavdija Jerovšek, Tomaž Kužnik 

▪ člani nadzornega odbora: Ignac Jerovšek, Žiga Habjan in Matjaž Lakner 

Z dvigom rok je skupščina soglasno sprejela vse kandidate za člane upravnega odbora, nadzornega 

odbora in disciplinske komisije. Sledil je aplavz. 
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Gospod Jože Kolenc je pripomnil, da se skupščina sestaja na koncu leta in da novoizvoljeni 

predstavniki (predsednik) ne more odgovarjati za delo do današnjega dne. Predlog, da poročila za 

2023 sestavijo skupaj stari in novi člani. 

Vsi prisotni so z dvigom rok potrdili njegov predlog. 

 

Delovni predsednik g. Lesar je nato novo izvoljenega predsednika Roka Ivanc pozval, da predstavi 

program dela Strelskega društva za leto 2023. 

 

8. Program dela za leto 2023 

V letu 2023 so bile predvidene naslednje dejavnosti: 

• Redno izvajanje treningov po ustaljenem urniku na strelišču v Grosuplju z zračnim orožjem 

in v Ljubljani z MK orožjem 

• Udeleževanje na tekmovanjih po koledarju SZS 

• Udeleževanje priprav perspektivnih strelcev in strelk v sklopu reprezentance  

• Izvedba aktivnosti za pridobitev novih članov, predvsem v mlajše kategorije: predstavitev na 

prireditvi Grosuplje v jeseni in šola streljanja za lokalne osnovne šole 

• Ureditev strelske linije: obnovitev zadnje stene, montaža vseh elektronskih tarč z zaščito, 

beljenje, ureditev skladiščnih prostorov 

• Nabava novih zračnih kartuš za puške in pištole pri katerih je rok uporabe že potekel 

• Nabava strelske opreme po meri za perspektivne mlade strelce 

• Nabava strelske opreme za mlajše strelce (jopiči, hlače in obutev) 

• Nabava strelskih pripomočkov (poviški, distančniki,…..) 

• Podroben popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja 

 

9. Imenovanje častnih članov SD Grosuplje 

 

G. Lesar je povedal, da smo na 26. letni skupščini sprejeli sklep, da vsi člani, ki dopolnijo starost 80 

let pridobijo naziv častnega člana in so s tem opravičeni plačevanja članarine. Naziv častnega člana 

sta tokrat prejeli Marija Koletnik in Danica Gabršček. Na skupščini sta bili nagrajeni z aplavzom in 

manjšo pozornostjo. 

 Vsem se je g. Lesar iskreno zahvalil za tako dolgo delovanje v društvu. 
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10. Razno 

  

Skupščina se je zaključila ob 19. uri in se nadaljuje z druženjem pri večerji. 

 

 

 

 

 

Seznam prilog: 

Priloga 1: Poročilo verifikacijske komisije s seznamom prisotnosti na skupščini 

Priloga 2: Poročilo o delu društva za obdobje 4 let (2019-2022) 

Priloga 3: Poročilo o finančnem stanju društva za leto 2022 

Priloga 4: Poročilo nadzornega odbora o pregledu poslovanja za leto 2022 

Priloga 5: Poročilo disciplinske komisije za obdobje 4 let (2019-2022) 

Priloga 6: Kandidature za predstavnike v organih društva 
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Zapisničarka:    Predsednik društva:   Overitelja zapisnika: 

Kristina Trček   Rok Ivanc           Renata Oražem 

         

 

              Ema Lampič 

 

 

 

V Grosupljem, 28.11.2023 

  

 

  


